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Hei.  
  
1. Generelt: 
  
Laget er enig i at tallet på hjort bør reduseres. Utkastet påpeker ikke veldig hvorfor dette er nødvendig. 
Det kan se ut som tiltaket for å nå målet har fått større plass enn selve målet. 
  
2.Mål for forvaltningen 
  
Etter Lindås og Melands Sau og Geit sitt syn, er det først og fremst den skaden som en stor hjortestamme gjør på en 

grasproduserende areal som er den viktigeste grunnen til at vi ønsker en reduksjon. Dette omsynet må telle mye 

sterkere enn omsynet en skal ta til andre interresser. 
I utkastet synes skade på skog å veie tyngre, tilbakemeldingene fra medlemmene er at det er mye større økonomisk 

tap med hjorten som beiter på grasarealet. Kommunen må gi løyve til å ta ut skadedyr der det er mest 

beite/slåttemark som blir berørt av en stor hjortestamme. 
For å kunne redusere skadevirkningene er det i praksis bare en reduksjon i hjortestammen som vil virke. 
  
Mvh 
Styret i Lindås og Meland Sau og Geit v/ Ørjan Jacobsen 


